
De stop eruit!

Het stedelijk zwembad aan de Parklaan is voor veel Ninovieters een vertrouwd gezicht. Maar niemand zal ontkennen dat het gebouw zijn beste
tijd heeft gehad. Daar komt binnenkort verandering in. Nog tot 6 maart kunnen de zwembroeken nat gemaakt worden, maar dan gaan de deuren
onherroepelijk dicht.

En dat voor anderhalf jaar. Maar! Het geduld zal beloond worden, belooft zwembadmanager Pieter Raes ons wanneer we bij hem aankloppen om
ons de grootse plannen uit de doeken te doen.

Pieter, dat het zwembad niet meer in topconditie is, lijkt geen geheim te zijn.

“Dat kan je wel zeggen. De problemen stapelen zich op. Het gebouw is energieverslindend, het glaswerk maakt het in de zomer heel heet en de
kleedkamers zijn afgeleefd. De tegels vallen hier letterlijk van de muur. De afgelopen jaren werd er steeds geprobeerd om zo creatief mogelijk met
de problemen om te springen. Zo werden tegels verwijderd om plaats te maken voor een muurschildering. Heel mooi, maar het blijft natuurlijk
steeds opsmukwerk. Met de plannen die nu door het stadsbestuur ontrold worden, pakken we de problemen definitief aan en kan de Ninovieter
terug trots zijn op De Kleine Dender.”

Het zwembad wordt druk bezocht?

“Dat is zeker zo. Niet enkel de Ninovieter weet vlot de weg naar het zwembad te vinden. In de wijde omgeving kennen ze ons zwembad en maken
ze er graag gebruik van. Precies daarom is de renovatie broodnodig. En het is meteen ook de reden dat we de renovatie zo snel mogelijk willen
afronden zodat onze zwemmers zo snel mogelijk terug terechtkunnen in hun vertrouwde zwembad.”

Voor de renovatie en de uitbating gaan jullie in zee met een private partner?

“Er werd een prijsvraag uitgeschreven en Groep Sportoase is daar als beste uitgekomen. Zij staan in voor de renovatie van het zwembad en zullen
ook de komende dertig jaar de uitbating voor hun rekening nemen. De renovatie betekent een heel grote investering. Maar de Groep Sportoase
heeft als filosofie dat een kwalitatief aanbod hand in hand moet gaan met betaalbaarheid. De Ninovieter moet dus geen extreme prijsstijgingen

https://www.ninove.be/


verwachten om te gaan zwemmen. We zijn een familiezwembad en dat zal ook in de toekomst zo blijven.”

Hoe zal de renovatie er precies uitzien?

“De totale look en feel van het zwembad wordt aangepakt. Aan de binnen- en buitenzijde zal er heel wat veranderen. Er wordt ingezet op de
isolatiewaarde van het gebouw om zo het energieverbruik drastisch te verlagen. De buitenzijde wordt bekleed met metalen platen die ook als
zonnescherm kunnen dienen. Zo houden we de temperatuur in het zwembad ook op hete zomerdagen aangenaam.”

Het wordt dus meteen een veel ecologischer zwembad?

“Absoluut. Zo worden we bijvoorbeeld een gasloos zwembad. De verwarming gebeurt volledig met warmtepompen. Daarmee nemen we een
voortrekkersrol in Vlaanderen. En ook het zwembadwater zelf wordt veel gezonder. Er wordt een hypermodern ontsmettingssysteem
geïnstalleerd zodat we ook de hoeveelheid chloor in het water drastisch kunnen verlagen.” Het aanbod wordt ook uitgebreid?

“Er komen sauna’s zodat er ook wat meer ontspanningsmogelijkheden zijn. En we beperken ons ook niet meer tot zwemmen. Zo worden de
huidige burelen omgebouwd tot een danszaal. Daar is in Ninove immers een grote vraag naar. Op die manier proberen we ook aan die nood
tegemoet te komen. En natuurlijk zal je in de cafetaria nog kunnen genieten van een hapje en een drankje.”

Ook aan de allerkleinsten wordt er gedacht?

“Zeker! De belangrijkste uitbreiding wordt het instructiebad. Daarvoor wordt het gebouw vergroot. Dit instructiebad zal twee beweegbare bodems
hebben, zodat er met twee verschillende niveaus gewerkt kan worden. Ook de speelzone zal uitgebreid worden. Extra ruimte voor de
allerkleinsten met enkele nieuwe glijbanen en speelelementen. Belangrijk daar is ook de zogenaamde safe floor in de speelzone, waar kinderen
veilig op kunnen spelen.”

Dus lopen in het zwembad mag binnenkort wel?

“Op dat stuk wel ja (lacht). Maar eerst nog de werken door!”

Volg alles over de werken op www.ninove.be/renovatie-zwembad-dekleine-dender  of op de Facebookpagina van het zwembad!

https://www.ninove.be/www.ninove.be/renovatie-zwembad-dekleine-
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